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          Protokół Nr 9/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Wejherowskiego 

    z dnia 25 czerwca 2024 r. 

  

 

Obecni członkowie Zarządu: 

1. Marcin Kaczmarek  - przewodniczący Zarządu 

2. Witold Reclaf    - wiceprzewodniczący 

3. Iwona Szczygieł    - członek 

4. Marek Budnik    - członek 

5. Marcin Drewa    - członek    

 

W posiedzeniu uczestniczył również: 

Joanna Wojciechowska  - Skarbnik Powiatu 

 

Pan Marcin Kaczmarek – przewodniczący Zarządu – powitał członków Zarządu, po czym 

stwierdził prawomocność posiedzenia, na podstawie listy obecności (załącznik nr 1).  

 

 

1. Pan Robert Lorbiecki – Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego  

i Wejherowskiego – poinformował, że Spółka Multiconsult Polska w Warszawie 

zwróciła się z wnioskiem o uzgodnienie projektu budowlanego branży drogowej dla 

zadania: Przebudowa przejazdu kolejowego w km 2+080 (km projektowany 1+673) 

LK230 w ciągu drogi powiatowej – ulica Przemysłowa w Wejherowie (5045-20240618-

0325z dnia 18 czerwca 2024 r.; L. Dz. Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego  

i Wejherowskiego 2819/2024). Jednocześnie Pan Dyrektor dodał, że w przedmiotowej 

dokumentacji odniesiono się do wcześniej zgłaszanych uwagi. Dodał jednak, że z uwagi 

na warunki ukształtowania terenu oraz istniejącą zabudowę nie ma możliwości 

uwzględnienia budowy tunelu w obrębie przedmiotowego przejazdu. Ponadto Zarząd 

zwrócił uwagę na występujące problemy komunikacyjne w m. Bolszewo. W celu 

udrożnienia ruchu polecono rozważenie zastosowania sygnalizacji świetlnej na całej 

długości odcinka drogi powiatowej w m. Bolszewo (ulica Zamostna) oraz likwidację 

istniejącego ronda. Sprawy celem dalszej realizacji przekazano do Zarządu Drogowego 

dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego.  

 

 

2. Pani Iwona Szczygieł – Etatowy Członek Zarządu – zwróciła się z zapytaniem do 

Dyrektora Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego w sprawie 

dotyczącej wyznaczenia przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej ulicy Rybackiej 

w Wejherowie. Pan Dyrektor odpowiedział, że wniosek został rozpatrzony negatywnie  

z uwagi na brak możliwości wyznaczenia we wskazanym miejscu przejścia zgodnego  

z warunkami bezpieczeństwa ruchu drogowego. Zarząd informację przyjął do 

wiadomości. 

 

 

3. Pani Iwona Szczygieł – Etatowy Członek Zarządu – zwróciła się z zapytaniem do 

Dyrektora Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego o możliwość  

i zasadność wykonania chodnika na odcinku od Szpitala Specjalistycznego w Wejherowie 

w kierunku m. Kąpino w kontekście planowanej budowy drogi Celbowo – Brudzewo – 

Wejherowo. Pan Dyrektor poinformował, że w październiku 2024 roku, po naniesieniu 

aktualizacji, przekazana zostanie dokumentacja projektowa dla zadania: Budowa drogi nr 
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1442G Celbowo-Brudzewo-Wejherowo. W przedmiotowej dokumentacji uwzględniona 

jest budowa chodnika na wskazanym odcinku. Zarząd informacje przyjął do wiadomości.   

4. Zarząd zapoznał się z: 

 decyzją Wójta Gminy Wejherowo o braku potrzeby przeprowadzenia oceny 

oddziaływania na środowisko dla przedsięwzięcia pn.: „Dostosowanie istniejących 

boksów do magazynowania odpadów przez poddaniem ich procesowi mechaniczno – 

biologicznego przetwarzania w instalacji na terenie zakładu Eko Dolina Sp. z o.o.  

w Łężycach (RGOŚ.6220.20.2023.WM z dnia 20 czerwca 2024 r.; 

GN.673.2.20.2024); 

 zawiadomieniem Wójta Gminy Łęczyce o zgromadzeniu wszystkich materiałów 

niezbędnych do wydania decyzji o warunkach zabudowy działki nr 72/5 obręb 

geodezyjny Bożepole Wielkie (NGP.6730.31.2024.DW z dnia 17 czerwca 2024 r.); 

 decyzją Wójta Gminy Łęczyce o warunkach zabudowy działki nr 14/34 obręb 

geodezyjny Paraszyno (NGP.6730.9.2024.DW z dnia 13 czerwca 2024 r.; 

GN.673.2.36.2024); 

 wykazem umów dzierżawy, najmu i użyczenia przedłożonym przez Dyrektora 

Powiatowego Zespołu Szkół nr 2 w Wejherowie (PZS2.221.12.24/EM z dnia  

12 czerwca 2024 r.; GN.6844.2.4.2020); 

 wnioskiem Burmistrza Miasta Rumi o ponowne wydanie opinii/uzgodnienia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Rumi dla obszaru 

położonego w Rumi ograniczonego od północy i wschodu granicami miasta oraz  

ul. I Dywizji Wojska Polskiego i planowanym przebiegiem Obwodnicy Północnej 

Aglomeracji Trójmiejskiej (RPP.6721.21.2024.IN z dnia 29 maja 2024 r.; 

GN.673.1.13.2023); 

 zawiadomieniem Wójta Gminy Gniewino o wszczęciu postępowania 

administracyjnego w sprawie geodezyjnego podziału nieruchomości położonej  

w obrębie ewidencyjnym Perlino (SGG.6831.10.2024.RJ z dnia 7 czerwca 2024 r.; 

GN.6820.2.10.2024); 

 decyzją Wojewody Pomorskiego stwierdzającą nieodpłatne nabycie z dniem 1 

stycznia 1999 r. przez Powiat Wejherowski mienia Skarbu Państwa stanowiącego 

nieruchomość gruntową zajętą pod część drogi powiatowej, działki nr 43/1 i 43/4 

obręb 5 Gniewino (NSP-II.7532.211.2023.KW z dnia 17 czerwca 2024 r.; 

GN.6820.2.7.2023).      

 

 

5. Pani Joanna Wojciechowska – Skarbnik Powiatu – przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Wejherowskiego w sprawie: 

 zmiany budżetu powiatu oraz przeniesień wydatków w ramach działu - druk nr 24/24 

stanowiący załącznik nr 2. W przeprowadzonym głosowaniu Zarząd uchwałę nr 

VII/24/24 przyjął jednogłośnie; 

 zmiany Uchwały Nr VI/511/22 Zarządu Powiatu Wejherowskiego z dnia 29 marca 

2022 r. w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku na rzecz 

pomocy Ukrainie zwanego "Fundusz Pomocy" - druk nr 25/24 stanowiący załącznik 

nr 3. W przeprowadzonym głosowaniu Zarząd uchwałę nr VII/25/24 przyjął 

jednogłośnie; 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wejherowskiego na lata 2024-

2034 - druk nr 26/24 stanowiący załącznik nr 4. W przeprowadzonym głosowaniu 

Zarząd uchwałę nr VII/26/24 przyjął jednogłośnie. 
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6. Pani Joanna Wojciechowska – Skarbnik Powiatu – poinformowała, że Dyrektor 

Powiatowego Zespołu Szkół nr 1 w Rumi zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na 

przeniesienie środków w rozdziale 80195 w wysokości 15.000,00 zł na polsko – 

niemiecką wymianę młodzieży ze środków zaplanowanych na polsko – włoską wymianę 

młodzieży (PZS1R.3130.14.2024 z dnia 17 czerwca 2024 r.; RPW/29470/2024). Zarząd 

wyraził zgodę na dokonanie wnioskowanej zmiany. Sprawę celem realizacji przekazano 

do Wydziału Finansowego.   

 

 

7. Zarząd wyraził zgodę na ulokowanie wolnych środków budżetowych w wysokości 45 mln 

na okres od 1 do 31 lipca 2024 r. w Santander Consumer Bank SA. Sprawę celem 

realizacji przekazano do Wydziału Finansowego. 

 

 

8. Pani Iwona Szczygieł – Etatowy Członek Zarządu – poinformowała, że w dniu  

21 czerwca 2024 r. nastąpiło odstąpienie od Umowy nr 02/2023 z dnia 14 listopada  

2023 r. zawartej w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na wykonanie zadania pn.: „Rozbudowa Powiatowego Zespołu Szkół nr 2  

w Rumi o kompleks 9 pracowni zawodowych branży mechanicznej, branży spedycyjno – 

logistycznej i branży hotelarsko – gastronomiczno – turystycznej” z uwagi na brak 

możliwości dochowania terminu realizacji powyższego zadania przez Wykonawcę oraz 

prowadzenie robót budowlanych przez niezgłoszonego podwykonawcę. Podjęte zostaną 

działania mające na celu ogłoszenie ponownego postępowania. Zarząd informacje przyjął 

do wiadomości. 

 

 

9. Pani Iwona Szczygieł – Etatowy Członek Zarządu – poinformowała, że poza zleconą 

przez Radę Powiatu kontrolą doraźną Komisji Rewizyjnej w Powiatowym Zespole Szkół 

nr 2 w Wejherowie zasadnym jest rozważenie zlecenia przeprowadzenia kontroli  

w placówce również przez Referat Kontroli Zarządczej lub Audytora Wewnętrznego 

Starostwa. Zarząd informacje przyjął do wiadomości. 

 

 

10. Pani Iwona Szczygieł – Etatowy Członek Zarządu – w nawiązaniu do spotkania  

z Dyrektorem Powiatowego Zespołu Poradni Psychologiczno – Pedagogicznych  

w Wejherowie należy podjąć działania mające na celu zapewnienie dodatkowych 

pomieszczeń na cele działalności Poradni. Zarząd informacje przyjął do wiadomości.  

 

 

11. Pan Marek Budnik – Etatowy Członek Zarządu – poinformował, że w odpowiedzi na 

petycję mieszkańców dotyczącą zaprzestania wycinki drzew w Puszczy Darżlubskiej 

zostanie zorganizowane spotkanie przez Regionalną Dyrekcję Lasów Państwowych  

w Gdańsku. Zarząd informacje przyjął do wiadomości.  

 

 

12. Pan Marcin Kaczmarek – Starosta – poinformował, że zostanie powołany zespół roboczy 

do spraw transformacji energetycznej i koordynacji inwestycji związanych z budową 



 4 

elektrowni jądrowej na terenie województwa pomorskiego wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą oraz morskich farm wiatrowych. Zarząd informacje przyjął do wiadomości. 

 

 

13. Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 8/24 z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia  

18 czerwca 2024 r.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokołowała: Małgorzata Leśniewska  

 

 

Podpisy Członków Zarządu:  

1. Marcin Kaczmarek            /-/ 

 

2. Witold Reclaf            /-/ 

 

3. Iwona Szczygieł                       /-/ 

 

4. Marek Budnik              /-/ 

 

5. Marcin Drewa                       /-/ 


